
Geachte raadsleden Stichtse Vecht, 
 
Met de nodige belangstelling volgen wij de bestuurlijke ontwikkeling van de gemeente Stichste 
Vecht , als belangen partij en als burgers 
 
Het gaat ons om de het advies wat u wordt aangereikt sinds 2015 door de Rekenkamercommissie  
met de diverse rapporten en jaarverslagen. Wij zien in deze rapporten zeer veel deskundige 
adviezen die worden aangedragen. Echter zien wij bijna geen terugkoppelingen en vragen vanuit uw 
kontrolerende rol als gemeenteraad tot op heden . Wij zien natuurlijk dat u als raadsleden onder een 
enorme werkdruk , naast uw gewone werk en sociaal leven , wordt geacht te acteren. 
Maar nog steeds zien wij bv te uitgebreide stukken aan u aangeleverd met geen oplegger, en met  
geen  helder ambtelijk advies over de voor- en nadelen op korte termijn en ook op lange termijn 
geschetst Hierdoor blijft er te veel  onnodige werkdruk bij u liggen . 
 
Maar terug naar de rekenkamer onderzoeken de laatste jaren : 
 
juni 2016 :            Sociaal Domein na transitie 
mei 2017 :            Kwaliteitsmanagement 
juli 2017  :           Effectiviteit re-intergratie 
April 2018:          Externe inhuur 
januari 2019:       Economisch beleid, ambitie, en belang 
november 2019:   Afhandeling kalcht, bezwaar en meldingen 
februari 2020 :     Gebiedsgericht werken. 
 
Ik zou u willen vragen om alleen eens te terug kijken en te evalueren naar het soms ruime 
“ bestuurlijke antwoord” en het immer beknopte “ nawoord  “  van de rekenkamercommissie “ 
 
En welke toezeggingen en verbeteringen zijn nu doorgevoerd of gestart. 
 
Daarbij komen de volgende punten aan de orde die nog niet geëvalueerd zijn tot op heden” 
 
# welke Collegeonderzoeken zijn sinds 2015 gedeeld met de rekenkamercommissie ( maar ook met 
de raad ), ivm doelmatigheid van bedrijfsvoering en/of doeltreffendheid van beleid en uitvoering 
taken? 
 
# welke tussentijdse overleggen heeft de griffie geïnitieerd voor overleggen tussen raadsleden en 
rekenkamercommissie  gevraagd ? 
 
# welke samenwerking  met  rekenkamercommissie uit welke andere gemeenten zou u als raad 
willen zien, en dit in overleg met de rekenkamercommissie. 
 
# sommige onderzoeken  komen niet aan de orde vanwege “ budget”, maar gezien de kwaliteit van 
de  adviezen van de rekenkamer zou dit  vaker voorkeur moeten hebben, boven interne afwegingen 
door de organisatie en tegen lage kosten. Het is  juist het onafhankelijke advies wat u ter 
beschikking staat en waar u zelf ook budget en samenwerking voor kunt bepalen. 
 
 
Stichtse Vecht Beweegt. 
 


